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AFNOR Certification certifie que le systeme de management mis en place par :
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

INRAE (Institut National de Recherche Agronomique) -
Centre Val de Loire

pour les activités suivantes :
for the following activities:

OFFRE DE COMPETENCES TECHNOLOGIQUES, METHODOLOGIQUES ET SCIENTIFIQUES DANS
LES DOMAINES DE L'IMAGERIE IN ET EX VIVO, DE LA PERI-CHIRURGIE SUR LES MOYENS ET
GROS ANIMAUX ET DE L'ANALYSE DES BIOMOLECULES PAR SPECTROMETRIE DE MASSE,

POUR LA RECHERCHE ET L'INNOVATION. MISE A DISPOSITION D'INSTALLATIONS POUR
L’EXPERIMENTATION. ACTIVITE DE FORMATION.

PROVISION OF TECHNOLOGICAL, METHODOLOGICAL AND SCIENTIFIC EXPERTISE IN IN-VIVO
AND EX-VIVO IMAGING, PERI-SURGERY ON MEDIUM AND LARGE ANIMALS AND BIOMOLECULE
ANALYSIS BY MASS SPECTROMETRY, FOR RESEARCH AND INNOVATION. PROVISION OF
FACILITIES FOR EXPERIMENTATION. TRAINING.

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :
has been assessed and found to meet the requirements of:

ISO 9001 : 2015

et est déployé sur les sites suivants :
and is developed on the following locations:

CENTRE RECHERCHE TOURS : PLATEFORME PIXANIM - UMR PRC FR-37380 NOUZILLY

Ce certifi‘c'at est valaple a compter du (année/mois/jour) 2022_08_05 Jusqu'au 2025_07_11

This certificate is valid from (year/month/day) Until

Ce document est signé électroniquement. Il constitue un original électronique a valeur probatoire.
This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probationary value.

Julien NIZRI
Directeur Général d’AFNOR Certification
Managing Director of AFNOR Certification
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